
Verslag van de Algemene LedenVergadering BVME van 6 februari 2023.  
Verslagdatum: 7-02-2019  

Locatie: Kantine korfbalvereniging NKV, Wettenseind  
Aanwezig: 15 leden  

Afmeldingen: Theresa Foks 
Bestuur: Sjef Bergers, Bert Eshuis en Boudewijn Raessens (Lique afgemeld) 

 
Boudewijn zit de vergadering voor wegens het ontbreken van een voorzitter-BVME. 

 
1. Opening en vaststelling van de agenda.  

      Boudewijn opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  
 De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

2. Notulen Algemene LedenVergadering van 17 februari 2020.  
In 2021 en 2022 was er geen ALV i.v.m. Corona.       

Het verslag wordt goedgekeurd, met dank aan de secretaris Bert Eshuis.  
 

3. Verslag activiteiten bestuur.  
• Afgelopen jaren waren er zeven bestuursvergaderingen en diverse keren 

onderling contact op andere wijze.  

• Er verschenen elf Molletins, verzorgd door Bert. 

•   Er is voor de negende keer een nieuwe Buurtinformatiegids verschenen, waarin 
 alle buurthelpers en de afvalkalender, eveneens verzorgd door Bert. 

•   Er zijn nu 176 leden, ongeveer 78 % van de woningen is lid van de BVME. 

•   Er is weer een editie geweest van Molvense Erven aan de Kook, de zesde keer. 

 Dank aan Boudewijn en Ellie Raessens. Alle deelnemers waren enthousiast; het 
 is leuk om andere medebewoners te ontmoeten.  

•   In oktober heeft het bestuur weer een herfstwandeling georganiseerd, met 
 begeleiding van een IVN-vrijwilliger, deze keer door in de Refelingse Heide. 

Dank aan Boudewijn en Ellie Raessens voor de organisatie. 

•   De buurt-app “Voor elkaar BVME” werkt voor het 6e jaar, waarin we aan elkaar 

 hulp en/of advies kunnen vragen. Nooit reageren in de app, maar via bellen of 
 mailen. Coördinatie door Lique. 

•  De maandelijkse koffieochtenden in Buurthuis Gastvrij (voorheen de Jo van 

Dijkhof) worden goed bezocht. 

Het gastpaar/de aanwezige bestuursleden dienen de gasten te voorzien van een 
 kopje koffie/thee; na afloop opruimen. Organisatie door Ineke Dalhuijsen, Corrie 

Eshuis en Lique.  

• Gemeente: er is overleg geweest over het kappen van de zeeden naast nr. 9; 

noodzakelijk om het wegdek ernaast egaal te krijgen/houden. 

Het bestuur heeft bezwaar gemaakt tegen de gemeentelijke vergunning voor de 
kap van een haagbeuk voor nr. 63A; uitslag moet nog komen. 

• De nieuwjaarborrel is in 2021 niet doorgegaan (Corona); in 2022 hebben we 

een voorjaarsborrel georganiseerd: groot succes, ongeveer 50 deelnemers. In 
2023 weer een voorjaarsborrel, het bestuur zoekt naar een geschikte locatie. 

(Strandbad Eenode is voorgoed gesloten) 

• In goede samenwerking met de bewonersvereniging van het Puyven hebben we 

een AED. Samen weer een cursus “Reanimatie-en-AED-gebruik” aangeboden: 
zeer weinig deelnemers! Deelname is noodzakelijk om opgeroepen te worden 
voor reanimatie. Volgende keer meer promoten. Coördinatie door Lique. 

• Herbestrating: wordt door de gemeente pas opgepakt als ook de riolering moet         
worden vernieuwd. Reden: deels extern gefinancierd, waardoor wegherziening 

     betaalbaar wordt.  



• Duurzaamheid: Er is een duurzaamheidwerkgroep die samenwerkt met 
Energiehuis: Anne Joustra, Arjan Gelderblom, Sjef Bergers en Dick Koster. In 

2020 gestart met een huisbezoek met duurzaamheid advies van externe 
milieuadviseur. Een 20tal bewoners hebben hiervan gebruik gemaakt. Hiermee 

hebben we een goed beeld van de isolatiestatus en energieverbruik van ons 
type woningen gekregen waarmee we een warmtemodel van onze woningen 

konden maken en ijken. In 2022 zijn door de commissie leden een 20 tal 
woningen bezocht en is geadviseerd hoe energie gebruik kan worden 

vermindert. De informatieavond in november in de Jo van Dijkhof was een groot 
succes en is bezocht door 80 wijkbewoners. 

De commissie gaat door met het geven van persoonlijk advies op basis van 
huisbezoeken en het verzamelen van “Best practices”. Ook werken we samen 
met “Energiehuis slim wonen”.  

• Meetpaal luchtkwaliteit en geluidsniveau: In 2021 is besloten om is 
samenwerking met “Nuenen Groen” een aantal fijnstof en geluid meetpalen te 

plaatsen in Nuenen-zuid. De BVME heeft langs de Geldropsedijk, In de tuin van 
fam. Van Houtum, een meetpaal geplaatst. Helaas is deze door technische 

problemen deze nog niet operationeel. Reparatie hopelijk onder garantie. 

 

4. Verslag activiteiten commissies.  
• Burenhulp (= Lique Chatrou, Corrie Eshuis en Ineke Dalhuizen)  

Negende Buurtinformatiegids uitgegeven (alleen voor leden)  
Koffieochtenden georganiseerd.  

Burenhelpers: geen cijfers over hulpvragen. We horen dat in delen van de wijk wel 
degelijk een beroep op elkaar gedaan wordt. 

• Buurtapp: veel vraag-en-aanbod. Reacties niet via de app, a.u.b. 
• Welkomcommissie. (Sjef Bergers) De afgelopen jaren hebben nieuwe  

bewoners voor de ME opgeleverd. Er zijn veel nieuwe bewoners lid geworden en er 
waren enkele afmeldingen. De leden wordt gevraagd het bestuur te informeren bij 

signalen van verhuizing. Het aantal leden van de BVME is gelijk gestegen van 168 
92020) naar 176 (2023). 

• Buurtpreventie.  Dirk Sinnema, coördinator. 

• Belangenvereniging Nuenen Groen is “slapende” 

• Jeugdcommissie Organisatie Ellen van Helvert, Marieke de Groot, Marieke 

Ringeling en Ronald Vogels. Paaseieren zoeken, spelletjesmiddag en Halloween. 

Groeiende belangstelling voor de activiteiten en groeiende waardering voor hun 

inzet. 

• Bestuur (Lique) gaat proberen een fietstocht te organiseren: ME-op-de-fiets 

 

5. Financieel verslag. Toelichting door de penningmeester (Sjef Bergers):  

• 2020: bankkosten zijn relatief hoog; warmtecamera aangeschaft; lichtsnoer 
verbouwd tot LED-snoer. 

• 2021: weinig activiteiten door Corona. 

• 2022: ME aan de wandel (koffie met gebak); voorjaarsborrel met grote 

opkomst. 

• Begroting 2023: ME aan de wandel voortaan zonder gebak; onderhoud AED was 

drie niet betaald = nu hoge post (vraag van Bram: heeft gemeente geen 
subsidie voor zoiets?); Buurtinformatiegids is grote post. Uitgaven worden 2 x 

de inkomsten: contributieverhoging van €6,- naar €10,- 

 

6. Verslag kascommissie. 
De kascommissie, bestaande uit Joep Koeweiden en Wouter van der Zandt 
hebben de kascontrole uitgevoerd en de administratie correct bevonden. Zij 



adviseren aan de vergadering om de penningmeester decharge te verlenen: 
akkoord. Dank aan de kascommissie.  

     Nieuwe kascommissie Dirk Sinnema en Hein Kranen. 
 

7. Begroting 2020. Sjef doet voorstel aan de vergadering: aangenomen. 
 

8. Presentatie over project Duurzaamheid (door Sjef) 
• Grote verschillen in gasverbruik en electraverbruik. 

• Werkwijze: huisbezoek – vergelijk praktijkgegevens met rekenmodel – adviezen 
en informatie. 

• In 2020 ruim 30 huisbezoeken: geeft steeds meer inzicht in wijksituatie en 
maakt vergelijkingen onderling beter. 

• Informatieblad op onze website www.bvme.nl  

• Informatieavond in de Jo van Dijkhof (november 2022) was groot succes: 80 
belangstellenden. 

• Men kan gedrag aanpassen: lager temperatuurinstelling, korter douchen, 
deuren sluiten, wel blijven ventileren. 

• Men kan maatregelen nemen: zonnepanelen, spouwmuurisolatie, HR++glas, 
dakisolatie, warmtepomp. 

• Veel meer mogelijk: dubbel glas vervangen door HR++glas (ongeveer 2x 
beter), stalen ramen vervangen, ongeïsoleerde schuifpui vervangen, oude 

garagedeuren vervangen, platte daken goed isoleren, schuine daken isoleren, 
veel warmteverlies door de plafonds/trappenhuis/dakbeschot, aansluiting 

dakbeschot-buitenmuur is vaak lek, spouwmuurisolatie vervangen/aanvullen. 
• Plannen Commissie Duurzaamheid voor de komende tijd: nieuwe huisbezoeken, 

herhaling huisbezoeken (wat is er gedaan?), wat zijn de mogelijkheden bij 
(her)spouwmuurisolatie, onderzoek naar resultaten van warmtepompen qua 

verbruik gas en elektra, bedrijf laten onderzoek doen naar opties herisolatie van 
de spouwmuren. 

• Vragen van Hein: Is er ervaring met leeghalen en opnieuw vullen van de 
spouwmuren? Is er subsidie mogelijk bij de activiteiten van de Commissie? 

• Energiehuis Slim Wonen in Helmond geeft veel informatie. 
 
8. Bestuursbeleid/Voorgenomen acties komende periode.  

• Groenonderhoud in de gaten houden. 
• AED-cursus herhalen. 

• “Jonge gezinnen”: wat kan de BVME voor jullie en vice versa: samenwerking is 
opgestart. Activiteiten voor kinderen. Veel jonge ouders aangemeld.  

• Gemeente: bomenkap bij 63A tegengaan. 
 

9. Verkiezing/benoeming leden bestuur en commissies.  
• Alle bestuursleden zijn herkiesbaar: herkozen. 

• Grote behoefte aan voorzitter: geen kandidaten gemeld. 
• Marlou van Kessel “loopt snuffelstage” bij bestuur om te zien of het iets voor 

haar is. 
 

10. De korfbalvereniging en Bram worden bedankt voor hun gastvrijheid en 
medewerking. 

 
11. Rondvraag.  

• Ans: de begroeiing langs de route van Spelen-en-Bewegen ziet er erbarmelijk 

uit – wordt niet onderhouden → het bestuur zal contact leggen met 
gemeente. 

• Joep: Het groenonderhoud in de wijk gebeurt zonder overleg met de vereniging. 

http://www.bvme.nl/


• Bas: Overlast van kauwen – nestelen ook onder de zonnepanelen = gevaar voor 
brand. Probeer dat te vermijden. Is er inzicht in de omvormers van de eerste 

ronde aanleg-zonnepanelen: nee. 


